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 n/r predsjednice Ivane Krčelić 
 
PREDMET: Darko Žak,  zaposlenici i plaće u trgovačkim društvima,  
                      odgovori na vijećnička pitanja,  - dostavljaju se. 

 
         Sukladno članku 53. stavku 8. Poslovnika Gradskog vijeća Grada Siska („Službeni glasnik 
Sisačko-moslavačke županije, broj 12/09, 20/09, 9/10, 4/13, 6/13 – pročišćeni tekst, 11/13, 13/13, 
20/17 i 13/18), a temeljem vijećničkog pitanja gradskog vijećnika, gospodina Darka Žaka sa 7. 
sjednice Gradskog vijeća Grada Siska, održane 08. lipnja 2018. godine, dostavljamo odgovor u 
pisanom obliku. 

                      Pitanja: Ukoliko su zaposlenici Grada, trgovačkih društava u vlasništvu Grada i gradskih 
ustanova koji su dobili posao dok je gradonačelnik bio član HDZ-a, HDZ-ovi uhljebi, jesu li onda i 
ljudi koji su dobili posao za vrijeme vlasti SDP-a, SDP-ovi uhljebi? 
Vijećnik je rekao da je htio postaviti pitanje direktoru Sisačkog vodovoda, a uskoro i direktoru 
Vodoopskrbe Kupa, da li zna koliko je zaposlenika Sisački vodovod imao 1. siječnja 2018. godine, a 
koliko ih ima danas? Da li su zbog tog velikog broja zaposlenika smanjene plaće ljudima, a je li 
gradonačelnica smanjila plaće direktoru? Menadžerski ugovori nisu dirani nekim savjetnicima pa su 
im plaće navodno i porasle, a ljudima su smanjene. Može li to gradonačelnica objasniti?  
 
                 Odgovor: Razumljivo je potpuno nerazumijevanje pojma uhljeb, koje pokazuje vijećnik, jer 
se iz njegovog odgovora vidi da on smatra kako se zapošljavanjem ljudi u gradskom sustavu bave 
stranke. To je jedini način koji vijećnik poznaje jer se u vrijeme vlasti HDZ-a do posla moglo samo u 
prizemlju Zgrade političkih stranaka, prostorijama HDZ-a ili HSP AS-a. Svi zaposlenici gradskog 
sustava, koji su uhljebljeni da bi primali plaću bez obzira na kvalifikacije ili osobne karakteristike su 
po definiciji uhljebi. I to HDZ-a i HSP AS-a! Svi zaposlenici gradskog sustava, koji su zaposleni da bi 
radili i primali odgovarajuću naknadu za svoj rad i odgovarajuću stručnost su radnici.  
Potpuno je jasno da vijećnik HDZ-a, koji ne poznaje drugi način do dolaženja do posla osim 
stranačkog nepotizma, to ne razumije niti će razumjeti. Pitanje o plaćama i broju zaposlenika u 
gradskim tvrtkama  pokazuje pak drugu razinu nerazumijevanja. Naime, plaće se mogu mijenjati samo 
promjenom osnovice, koja se pak nije mijenjala zadnjih pet godina. Broj zaposlenika ne utječe na 
isplatu plaća već su one rezultat umnoška osnovice s koeficijentima za pojedino radno mjesto. Veći ili 
manji broj zaposlenika ne utječe na pravo na isplatu pravične naknade za rad. Eventualna promjena 
radnog mjesta temeljem stručne spreme zaposlenika može utjecati na plaću no nemoguće je da 
zaposlenici s nižom stručnom spremom imaju veće plaće od zaposlenika s višom stručnom spremom, 
kao što je to bila uobičajena praksa u vrijeme HDZ-ove vlasti. 
 
 S poštovanjem,                                                                                                  GRADONAČELNICA 
 
                                                                                                                            Kristina Ikić Baniček 
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